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... 'הומאז

. במסגרת שנת השישים למצר פנה הצוות לציבור המצלמים לשחזר תמונות מהעבר
 

 

 "  מרטין וחבר"התמונה 

ופק 'דינה שצ: צילמה

שעבד  (י'אביו של רג)הוא אחמד ערדה " החבר"

 .ברפת ושמר בשדות מצר

ופק וערדה היו חמים 'היחסים בין משפחות שצ

וקרובים והתמונה צולמה לפני כחמישים שנה באחד 

. מהביקורים השגרתיים של מרטין אצל אחמד

לאחר הצילום המשפחתי נשארו אחמד ומרטין 

. עומדים לצילום משותף

 

 -  בתמונה המשוחזרת 

הנכד של , פק ' עם ירדן שצ, של יאם ומחמודבנם ,חוסני

. מרטין

, מעיל שלובש חוסניהלליב הוציאה מהארון של זיגי את 

.  את החולצה הלבנה שלובש ירדן סיפקארנון

 מהארון של לירון  נשלפההמטפחת הלבנה של חוסני

 . נידב מחמוד אביו של חוסניהשחורהעאקל את ו

ש מאד עסוק בימים אלה מצא מספר דקות יא, ירדן

ציפה , חוסני לעומתו. פנויות להתייצב מול המצלמה

. בכליון עיניים להשתתף בצילום והיה מסור למשימה

 

 מי'לירון עג: צילום והפקה
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לכן היה מי שנתן לחודש זה את . יר הפכפך ולא צפויובחודש אפריל מזג האוידוע כי 
  .השנה אכן הוכיח אפריל את הדימוי שניתן לו " .אפריל המשוגע"השם 

..... ואצלנו

מערכות גז 

.  שנים5- י טכנאי מוסמך אחת ל"את מערכות הגז בבתים יש לבדוק ע

 בהתאם לרשימת הביקורת ש

. בהתאם לתקן, 2014הביקורת הבאה תהיה בשנת . התבצעה במצר

חברת )חברים שבכל זאת מסיבה כל שהיא מעוניינים בביקורת מוקדם יותר יפנו לאייד טכנאי של און גז  

 .  050-4280042לטלפון  (הגז שאיתה אנחנו עובדים 

עדכון צבירת ימי חופשה 

ניתן לצבור ימי חופשה עד לכפל חופשה :צבירת חופשה"בהחלטות הקיבוץ בעת השינוי הוחלט 

 (. 3.2.6סעיף " )אין פדיון ימי חופשה במהלך תקופת העבודה בענף " וכמו כן  (3.2.5סעיף )."שנתית

עודכנו , לאחר תיקון מגבלה זו על ידי חברת התוכנה. עד כה הייתה בתחום זה מגבלה בתוכנת השכר

מעתה לא יהיה צורך בתיקון כזה מכיוון .  בהתאם להחלטות, לחברים העובדים בקיבוץ ימי חופשתם

. שתיקון התוכנה הוא כזה שלא ניתן לצבור מעבר למגיע לכל אחד ואחד

 (ביתה לשעבר של נוגה ) 417מכרז על מגרש מספר 

וגבי מזור עוברת במקומה של נוגה בשכנות לדני , (ל "ה ז'ביתו של איצ)נוגה דברת עברה לביתה החדש 

.  ויערה אדן

חתימה על הצעת מחיר לעבודה של צוות טוביה 

יש לקבל ,קטנה כגדולה, לפני תחילתה של כל עבודה. אני חוזרת ומבקשת מכל החברים ומרכזי הענפים

. הצעת מחיר על העבודה המוזמנת (אחמד או מטוביה, סמי)ממבצע העבודה 

רישום זה אינו בירוקרטיה בלבד אלא בא לפתור אי . יש לכך טופס מיוחד הנמצא אצל טוביה וצוותו

. הבנות לאחר ביצוע העבודה והחיובים

 פרסום חוזר 2013תשלומי צעירים 

 ב ועד תום השרות הצבאי יזוכו הוריהם בסכום "רוצים חדר החל מסיום י/בת שאינם מקבלים/בן

 .לחודש ₪ 250כספי  של 

  מעלות חדר50%תימשך הנחה לסטודנטים אך ברמה פחותה של . 

 אירית פואה  צלנו בקהילהא
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 ל ניתן להחזיק חדר עד "בזמן שהיה בחו). תשלום מלא – ל "לא תינתן יותר הנחה למי שנמצא בחו

 (שלושה חודשים

 ישלם מחיר מלא החל מחודש ינואר של השנה  (ג "או שנת י )ב ועדיין לא התגייס "צעיר שסיים י

 .העוקבת

 החיילים ישלמו חשמל. 

 כל שאר הצעירים ישלמו חשמל ארנונה וכבלים. 

 במידה ותאושר לאחר ביצועה יחויבו כולם בעלות , לאחר בחינת ההשקעה בנושא מים ומים חמים

 .המים

  (מהחודש הרביעי לאחר שחרור מסדיר). לחודש ₪ 450מחיר קובייה. 

  לחודש ₪ 630מחיר נעורים. 

 ל"וצעירים בחו, תשלום שמירה  חל על כולם למעט חיילים בסדיר. 

 

ועדות בקיבוץ 

הוא הבסיס לפעילות מלאה של מערכת הועדות המותנית במוכנות החברים – השתתפות והתנדבות

להשתתף ולהתנדב  לעשייה קהילתית על חשבון זמנם החופשי  וזאת מתוך כוונה לשתף כמה שיותר 

באופן זה של פעילות וועדות בתחומים שונים אנו דואגים לכך שדעות . חברים בפעילויות השונות

. כך שחברים רבים שותפים לתהליכי קבלת החלטות בחיינו המשותפים, החברים תיוצגנה במגוון רחב

" : קלה"להלן תזכורת . במצר היום מספר וועדות הפועלות בתחומים שונים

שמוליק  ,גוסטי ,ישי ,זיגי ,ראובן ,עופר ,. מיהודה ,. הדני: חברים, עמרי שהם –ר "יו : הנהלה כלכלית

ופק 'שצ

 . ניצחק ,ינון ,נרדה ,אדי ,קיצי ,. מטלי ,בטי ,מירה , שאול: חברים ,יהודה מרלא – מזכיר : מזכירות 

 . מיהודה ,יסמין ,חיים ,יובל ,דניז ,דיאן,. ה דני:חברים  ,אירית פואה–   מנהלת קהילה :הנהלת קהילה

אחראי מחלקת )שמשי , .קלאודיו מ,  נורית ליבר:חברים, ס" בראר שרית"יו – ועדת הקרן לעזרה הדדית

 (הרווחה במועצה 

. ד"עורמי לבנה  ,ח"רואיוסי זילברשטיין  ,חיים ,בנצי , ראובן:חברים,גוסטי –ר " יו:ועדת קרן המילואים

 .שמוליק ש ,עמרי לב ,עופר , עמרי ש: ועדת קרקעות

בני  ,אדי ,. פאירית ,. מיהודה ,. הדני ,עופר,  עמרי ש: חברים ,ר עמוס הדר" יו: ועדת תשתיות

ע .שמוליק ב,אלי,ארז,אירית,עופר– חברים , ר עמוס הדר" יו:ועדת תכנון ובניה

, מיכאלה ,אירית ,איילה ,ליטל , יסמין:חברות  –  שחרר נילי" יו: ועדת חינוך

 . אדב ,דורון ,מיכאלה ,ינון ,. פאירית ,.עמרי ש ,. מ  יהודה:חברים,  חברוניבנצי- ר"יו  :ועדת קליטה

 .פאביב  ,גבריאל ,אירית ,איילה , אסתי:חברים, עירית רום– ר " יו:ועדת קבלה
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 . פאירית ,תום ,שרה ,. מ טלי:חברות,  פוקס חיים-ר" יו:ועדת בריאות ורווחה

נט  'ג ,נעמי, נילי, לליב– חברות , נורית ליבר– ר "יו: ועדת קלפי

 .שלומית ל ,. פאירית ,עמיחי ,.איתן נ , אוסנת: חברים,  פואהאירית– ר " יו: ועדת דירות

איתן הוכמן ,יהודה,אביק,דב אביטל,עופר,שרה- חברים,  ליברדורון– ר "  יו: ועדת בטחון

. טוביה,אביק,יורם,חיים,אלי,לליב,אוהד- חברים, עופר- ר"יו–  (צוות חרום ישובי) :י"צוות צח

. לכל אירועשונים צוותים בסיוע   נאווה חברוני מרכזת : ועדת תרבות

שמוליק ,סוניה,. הדבורה ,.חגיל  ,אוהד ,עדנה ,נילי– חברים ,  נאווה חברוני מרכזת : 60- צוות חגיגות ה

 ...והצוות גדל והולך. לליב ,תום ,בן עזרא

ממונה )אורי ארבל - חברים,  פואהר אירית" יו: ועדת ביטחות וכיבוי אש

אביק  ,אירית,טוביה,עופר,קיצי,(בטיחות

 . פאירית ,. מיהודה ,עופר, . הדני ,. ש עמרי:(צוות ד)צוות ניהולי 

 עוזי ,עשמוליק ב, . ש נילי:צוות איכות הסביבה

 .עירית ד, לליב, נרדה ,נט'ג ,.ע שמוליק ב:חברים , ס" בראדבי- ר" יו:וועדת אבלות 

. הדבורה  ,יסמין,אוריין ,. פאירית, .ששמוליק  ,אדי ,  גוסטי: צוות ספורט

.  חברים70כ בנוסף לבעלי התפקידים פועלים בהתנדבות בוועדות השונות   מעל "סה

. בהזדמנות זו ברצוני להודות ולהעריך את החברים השותפים לעשייה

לא קל לקבל . להגיע לישיבות מחוץ לשעות העבודה (ואפילו דרוש מאמץ) אנו מודעים לכך שלא קל 

בהחלט לא נעים לתת תשובה שלילית לחבר שצריך לפגוש כשכן או  וביקורת על החלטה כזו או אחרת

. אך הכי קשה לוותר על משחק כדוררגל של ברצלונה. על המדרכה

אנו יודעים להעריך את , שאין לה תחליף במרקם חיינו, מכיוון שאנו מודעים לחשיבות פעילותכם

. השקעתכם

.  אני מתנצלת מראש במידה ונשמט מישהו מהרשימה

 

 

מזל טוב 

ראובני -לניצן ודורי תמיר

 עמרילהולדת הבן 

 לשרה ועמוס תמירנכד 

 לראובן נורה וסוניהנין 

 ואחיין ודודן  לרבים וטובים
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 הנהלת הקהילה דיווח מ
 (. מיהודה,. פאירית,. הדני ,יסמין ,דיאן חיים ,יובל ,דניז)

 

 שדרוג ביטוח בריאות  .1

 .בנוכחות נרדה ונורית

: נקודות עיקריות 

 אנו , התפתחות רפואית מצד שני, מצד אחד, בתקופה בה  איכות הבריאות הממלכתית בירידה

 .נזקקים יותר ויותר לרפואה משלימה

חשיבות גבוהה לשדרוג הביטוח , (מצילי חיים )מכיוון שאנו מבוטחים רק בביטוח קטסטרופות 

. הרפואי

 לכך . יתקבלו כולם ללא חיתום רפואי, במידה ונבטח את כלל החברים והילדים תוך חודש וחצי

 וחצי 65סייג שבמידה והייתה בעיה רפואית קודמת יש זמן המתנה של שנה לחברים מתחת גיל 

 לטיפול באותה בעיה , 65שנה לחברים מעל גיל 

  למשפחות להן יותר משני ילדים הילד השלישי ואילך ). לילד לחודש ₪ 12, לחבר ₪ 57עלות

 .(בחינם 
 

: סוכם 

 הנהלת הקהילה ממליצה להצטרף לביטוח זה. 

 שלב שני יוחלט על . שלב ראשון יובא לאישור עדכון התקנון. הנושא יובא לאישור בשיחה ובקלפי

 .בישיבת הנהלת קהילה הבאה ידון המקור הכספי לביטוח זה .ההצטרפות לביטוח

 

 .שיפוץ באחריות החבר הנכנס או הקיבוץ- מעבר מדירה זמנית לדירת קבע .2
 

 : הוחלט  לאחר ברור הנושא

השמאות תתבצע על ידי . לשם הערכת שווי הדירה נכון למועד המעבר (חוזרת )ביצוע שמאות 

בהתאם לתוצאת השמאות יחושבו פערי הדיור לחבר . ם הקיבוץ ועל חשבון הקיבוץעשמאי מת

.  העובר

. לא יתבצע שיפוץ על ידי הקיבוץ ולא יינתן סכום כספי לשיפוץ

 

 (כבלים) אנטנה מרכזית  .3

 .הוחלט עוזי ימשיך בתפקידו לקדנציה נוספת

 

 שעון נוכחות של עובדי הקהילה והמשק .4

ועובדי הקהילה , נרדה תמשיך בכך לגבי עובדי המפעל. עד כה עסקה נרדה בדוחות הנוכחות

. והמשק יועברו לביצוע של הנהלת חשבונות

 

, להתראות בעדכון הבא

 אירית
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מוגש כאן דיווח על הנושאים העיקריים שעלו בתקופה האחרונה על שולחן , בהמשך לדיווחים קודמים

 .ההנהלה הכלכלית

 . חלק מהנושאים הם רגישים ולכן לא אוכל לדווח עליהם בתפוצה רחבה, כאמור

חברים . הפרוטוקולים המלאים של ישיבות ההנהלה הכלכלית פתוחים לעיון ציבור החברים ונמצאים במשרדי

 .המעוניינים בכך מוזמנים לעיין בהם

 

אנו מקווים להשלים את התקנת כל המיכשור .   הרכבת המתקן על גג מצרפלס נמשכת– וולטאי-מתקן פוטו

הנדרש בחודשיים הקרובים ולהצליח להפעיל את המתקן כך שנוכל לקבל לפחות חלק מעוצמת הקרינה של 

 מצר יהיה זכאי לתשלומי שכר –כפי שנאמר בדיווח הקודם . כדי להמירה לאנרגיה חשמלית, חודשי הקיץ

 .כתוצאה ממכירת החשמל לחברת החשמל, דירה עבור המתקן ובנוסף למחצית מהרווח

 

אנשי המקצוע . ע החדשה עדיין לא הסתיים"הליך הפקדת התב.  לצערי עדיין אינני איש בשורות– קרקעות

. מקווים שנצליח להשלים את הליך ההפקדה עד סוף חודש מאי ואנו מלאי תקווה שהדבר אכן יסתייע

, החלפת קרקעות)במקביל אנו ממשיכים לטפל בהסדרת הסכמי החכירה שלנו עם מנהל מקרקעי ישראל 

 .(סיום הליך השבת הקרקעות העודפות וכדומה, הסדרת שימושי קרקע חורגים

 

, כפי שדווח בפעם הקודמת.  במשק החקלאי2012 בימים אלה סיכמנו את תוצאות שנת – ענפי החקלאות

.  לא האירה את פניה גם לענפי החקלאות שלנו2012שנת 

התוצאות הכלכליות של כלל ענפי החקלאות נמוכות בהשוואה לשנים עברו וחלק מהענפים אף סיימו את 

. שגרם להפסד גם בסיכום הכללי של ענפי החקלאות, השנה בהפסד

 

בעקבות )בעיקר בשל החלטה ,  בתוצאות מקצועיות וכלכליות לא טובות2012 הענף פתח את שנת – רפת

מיד עם זיהוי הבעיות התקבלו החלטות . לשנות את ממשק הגידול מהמקובל במצר  (המלצת מדריכי הענף

אך הגיבנת שנוצרה בתחילת השנה , דבר שגרם לשיפור ניכר בתוצאות הענף בהמשך השנה, לגבי ההמשך

אך משאיר תקווה , כאשר הרווח נמוך מהעבר, הענף סיים את השנה בצורה חיובית. העיקה עלינו עד לסופה

על הענף מעיקות בעיות של מחירי המטרה לשנים הקרובות וכן צורך בהשקעות ניכרות כדי . להמשך

.  להתמודד עם חקיקה הקשורה באיכות הסביבה

 

כאשר כנות , הענף סובל מאיכות נמוכה של שטחי הגידול.  הענף הגיע השנה להפסד כלכלי ניכר– אבוקדו

יש צורך לבצע מהלכים יקרים וארוכי טווח כדי לשפר . העצים לא מותאמות בחלקן הגדול למקובל היום בענף

התחלנו בביצוע ההתאמות כבר בחציה השני של . את התוצאות המקצועיות וכתוצאה מכך את רווחיות הענף

כך . כל שינוי שנעשה היום יביא לתוצאות רק בעוד מספר שנים, אך מכיוון  שמדובר במטע, 2012שנת 

. שהשיפור המתוכנן יתחיל להיראות רק בעוד שנתיים לפחות

ההנהלה הכלכלית החליטה לצרף את ענף הזית לענף האבוקדו ובעזרת מהלך זה אנו מקווים לייעל את 

שסובל מזה שנים ממחירי היצף מהשוק האירופי והשנה , השימוש בתשומות ולשפר את רווחיות ענף הזית

. במיוחד סבל מהפסד כבד

 לאחר מספר שנים קשות הביא הענף השנה רווח נאה ובלט במיוחד באחוז הפרי שהופנה –אפרסמון 

. אנו תקווה שתוצאות אלה ימשיכו גם בשנים הבאות. לייצוא

 

כתוצאה . ביבולים נמוכים ביותר בכותנה (בכל הארץ ובאזור שלנו בפרט) התאפיינה 2012 שנת – ש"גד

. 2012מכך גם ענף זה סבל מהפסד בשנת 

 עמרי שוהם    משולחן ההנהלה הכלכלית
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,חברים ונקלטים שלום

תהליך הקליטה שהחל לפני מספר שנים 

הופך לייצור חי , בפגישות ובדיונים אין סופיים

פורש כנפיים לכל עבר בזכות עשרות , ונושם

שהביעו את נכונותם , רבות של נקלטים צעירים

יחד איתם  .ורצונם לבנות את ביתם במצר

עשרות חברי קיבוץ המשתוקקים לקלוט נמצאים 

. ולהיבנות

כנס נקלטים ראשון התקיים במהלך חול המועד 

 מועמדים לקליטה 50- השתתפו בכנס כ. פסח

במהלך השעה הראשונה .  חברי קיבוץ20 –וכ

י "הוצגו מהלכי הקליטה וההחלטות שהתקבלו ע

לאחר מכן התקיים סבב שאלות . הקיבוץ

ותשובות מול פאנל של בעלי תפקידים בקיבוץ 

לסיום התאפשר . וחברי ועדות קליטה וקבלה

. לנקלטים להיפגש עם חברי הפאנל באופן אישי

הכנס התחיל כמפגש חברתי והתנהל באווירה 

לא לכל השאלות הייתה , נעימה כמקובל במצר

במספר סוגיות . תשובה ברורה וחד משמעית

י הנקלטים נדרשנו לקיים דיונים "שהועלו ע

 .נוספים ולקבלת החלטות

בתחילת הכנס חילקנו חוברת לנקלטים  

חוברת זו בלשון פשוטה "להיקלט בקיבוץ מצר"

חזון , שופכת אור על קיבוץ מצר (לא משפטית)

, אורחות חיינו, הקיבוץ עליו החלטנו לא מזמן

. וכמובן תהליך הקליטה, המשק הכלכלי

 .(החוברת חולקה בתאי הדואר לחברי הקיבוץ)

 

 

,  נקלטים וחברים כאחד, תודה לכל המשתתפים

 .שלקחו חלק בכנס ובארגונו המוצלח
 

אנחנו נמצאים בעיצומו של תהליך הקצאת 

בשלב זה אנו נמצאים . המגרשים לבניה חדשה

 ביקושים 21)בעודף ביקוש למגרשים לבניה 

שלושה זוגות של חברי קיבוץ  ( מגרשים18מול 

ות /בני)זכו לקבל מגרש לבניה וכן שמונה זוגות 

". 2004החבר הצעיר "מרשימת  (קיבוץ

יוקצו יתרת , במהלך חודש מאי, בהמשך

". ות קיבוץ אחרים/לבני "( במספר7)המגרשים 

 .ולאחר מכן לתושבים המתגוררים במצר

ועדת קבלה החלה בשיחות אישיות וראיון 

לאחר הפגישה . ראשוני עם המועמדים לקליטה

. נשלחים הנקלטים לאבחונים שקבע הקיבוץ

כשבסיום , המהלך כולו ימשך מספר חודשים

יובאו הבקשות של הנקלטים החדשים , התהליך

.  להכרעת שיחת הקיבוץ,להתקבל לחברות

 

אנחנו מתכננים שהתהליך והקבלה לחברות של 

יסתיים לפני חג ,  חברי קיבוץ חדשים70- כ

תהה זו מתנה . הקיבוץ המתקיים בראש השנה

לעליית "יפה לקיבוץ מצר החוגג שישים שנה 

 ".הוותיקים על הקרקע

,  מזכיר הקיבוץ–צוות בראשותו של יהודה 

,  ועדת קליטה–ובנצי , מנהלת קהילה- אירית 

מטרת . ות זוג של חברים/החל בפגישות עם בני

הפגישות לשמוע להשמיע ולהשפיע על 

 .ות הזוג לחברות בקיבוץ/הצטרפות בני

התחלנו לקבל פניות לקליטה ובניית בית במצר 

הם נמצאים . ות קיבוץ/של זוגות שאינם בני

אחים :  המשפחתי" המעגל השני", בקטגוריית

בשלב זה מנת .... נכדים ונכדות וכו, ואחיות

נתייחס לפניות ,  מלאה2013הקליטה של 

 .במנות הקליטה הבאות

 בנצי חברוני ממבזק קליטה 
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את הזמן החולף אפשר להרגיש היטב כשמסתכלים על . ושוב הזמן עובר מהר מידי, כבר חודש מאי

הם משתתפים , נגמלים מחיתולים ויוצאים לעצמאות בתחומים שונים,  הפעוטים כבר הולכים–הילדים 

העונות מתחלפות . מזהים את מקומם הקבוע סביב הגננת, מכירים את השירים והסיפורים, במפגשים

כשלא חם מידי ואנחנו נאלצים להתחבא בתוך הבית , רוצים עוד קצת ימים נעימים, והאביב שלנו מתקצר

? איך הסתדרנו בלי מזגנים? יכול להיות שפעם לא היה כל כך חם. הממוזג

בגנים עסקנו בחודשים האחרונים בסיומו 

 פריחה –של החורף ובסימני האביב 

קציר החיטה בשדות שסביב , מחודשת

רוחות השרב המפתיעות , הקיבוץ

אבק , שמביאות אחריהן רוחות קרירות

.  ממש מלקוש–ואפילו גשם פתאומי 

כמובן החגים שרודפים אחד , וחוצמזה

יום המשפחה , ו בשבט" ט–אחרי השני 

ואז פורים ועוד לא הספקנו רגע לנוח 

יום הזיכרון , ולחזור לשגרה וכבר פסח

ג "והעצמאות ועוד אחריהם ממהר ל

.  בעומר
 

. ואנחנו כבר מתחילים להכין את החופש הגדול. בחורש ובוסתן עברנו חופש פסח מלא פעילות

המדריכים לקחו חלק ביום עיון בנושא חשיבה יצירתית ויציאה מהקופסא ובנוסף השתתפנו בשני ימי 

, במטרה ליצור שפה משותפת, (של המועצה)הערכות אותם ארגן פורום רכזי החינוך האזורי 

.  התמקצעות ושיתופי פעולה בין יישובי המועצה

מועדון הנעורים שוקק חיים בהובלתו של 

, ה נהנים להיות יחד'החבר. ופק'ירדן שצ

בפסח . לשחק וגם לתרום לקהילה, ליצור

על  (שי לחג)ה עציצים 'העמיסו החבר

עגלת הנוי ויחד עם ירדן וצליל עברו בקיבוץ 

ביום העצמאות !  תודה–וחילקו את השי 

צפינו במפקד אש מדליק במיוחד וכל 

ג בעומר התחיל מבצע הפיכת "בל! הכבוד

המחסן של אחמד לבית ממתקים והמבנה 

כ אירגנו הנערים "ומיד אח, כולו נצבע בלבן

. היה חם ומגניב. ג בעומר לקיבוץ"מדורת ל

כבר מתחילים להרגיש את סוף , ועכשיו

החופש הגדול בפתח ואיתו ההכנה , השנה

והפרידה מהחממה '  מבית התינוקות ועד לכלנית וכמובן המעבר המרגש ביותר לכיתה א–למעברים 

למוסד ולנעורים מרגש לא ', גם הפרידה מחברת הילדים והמעבר לכיתה ז. המגוננת של הגיל הרך

 למצר בהן 60-השנה נקיים מסיבת סוף שנה מצומצמת בחברת הילדים וזאת בזכות חגיגות ה. פחות

.  צפויים להשתתף גם הילדים

 יסמין צפר  אצלנו בחינוך 
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הסיבה לכך היא שבישובים גדולים נפתחו . הרישום למערכת הסתיים וכרגע נותר מקום פנוי רק בגן חצב

במצר אנחנו . ולכן אנחנו קולטים פחות ילדים לשנתון זה (ח טרכטנברג"בעקבות דו)גני משרד החינוך 

מ לקבל תקן לגן נוסף ולכן גן חצב ממשיך להיות "אך עדיין אין לנו מספיק ילדים ע, אמנם לקראת קליטה

. מופעל באופן פרטי

נושא הרכבת הצוותים הוא . במקביל לסגירת הרישום מתארגנת המערכת עם צוותים לאיוש כל הגנים

צוות שעובד לאורך שנה באותו בגן הוא מעין משפחה קטנה והקשרים חזקים , נושא רגיש ומורכב

, חוזקות וחולשות, נטיותיה של כל מטפלת: הרכבת הצוותים לוקחת בחשבון גורמים רבים. ומבוססים

קשר עם שאר חברות הצוות וכמובן שבין לבין גם , רצון אישי, היכרות והתמקצעות בשלב ההתפתחותי

חשוב לי מאוד הרכב הצוות מבחינת הזיקה והשמירה על אופי המערכת והחינוך , בנוסף. צרכי המערכת

. הקיבוצי ולכן אני משתדלת שהצוותים יהיו כאלה שבתוכם חברות קיבוץ לצד מטפלות שכירות

 מנהלת הקהילה וכמובן הגננות –אירית , א" מנהלת מש–ה 'בתהליך הרכבת הצוותים שותפות שרהל

אני מקווה שנמשיך לקלוט למערכת חברות קיבוץ צעירות או . ולעיתים גם הנהלת החינוך מעורבת

. ותיקות שתרומתן למערכת ניכרת וחשובה

מערכת החינוך נמצאת בבדיקה עצמית וחיצונית מתמדת ובחצי שנת הפעילות , בנושא התקציב

.  הראשונה אנו עומדים בתקציב

בקרוב נשתף את הקהילה . התהליך המרכזי של כתיבת החזון המחודשת למערכת החינוך יצא לדרך

אני מזמינה את כלל , וכבר בשלב ההתחלתי של ההכנות, אך עוד קודם, בשיח בצורה פורמאלית

מקומה של מערכת החינוך בקהילה יציב ומבוסס ואני . לעזור, להתעניין, לשאול. החברים להיות שותפים

. בטוחה שיצירת הסכמות רחבות ככל האפשר יחזק את המערכת ובעקבות כך גם את הקהילה

 המורה –ילדי כלנית כבר מתכוננים להופעה בפני החברים בערב החג יחד עם לוסי , לפנינו חג השבועות

. לריקודי עם וגם בשאר הגנים יכינו ביכורים

, באיחולי המשך שנה טובה ואביב נעים

יסמין

. 

 

 

לשקד רותם 

!!! ברכות לשחרור

 בהצלחה באזרחות

 


